



保柏悅康健醫療保障計劃優惠條款及細則:

1. 迎新禮遇適用於年繳保費之合約。
2. 新會員必須於申請前 6 個月內並非任何保柏個人醫療保障計劃的會員。
3. 有關計劃之原保費，請聯絡我們的醫療保險顧問或透過保柏網站的網上報價器查詢。
4. 您須要按照有關所需程序，以享全數賠償或免找數服務。詳情請參閱「保障金額表」之附註及合約。
5. 保柏保留權利，對有關申請作出最終決定。
6. 以上資料只為產品簡介，有關詳情、條款及細則，請參閱產品冊子及保障金額表。

*三人或以上家庭投保，家庭保費折扣高達 85 折，額外再享 9 折迎新優惠。

Bupa HealthPlus Health Insurance Scheme Terms and conditions:

1. The welcome privileges are applicable to annual payment only.
2. The applicant must be a new member who is not a Bupa individual member in the past 6 months.
3. For the original subscription of this scheme, please call our Health Insurance Consultants or use the online quotation engine on Bupa's website.
4. You need to follow the required procedures to enjoy full cover or cashless treatment. Please refer to the notes in the product brochures and schedule of benefits for more details.
5. Bupa reserves the right for final decision on all matters relating to the applications.
6. The above information is a product summary for reference only. Please refer to the brochure and contract for details and the Terms and Conditions.

*Family enrolment for 3 persons or more can enjoy up to 15% family discount and an extra 10% welcome discount.